
 

 
 
 
 
 

 

Z Á P I S 
ze Shromáždění zástupců oddílů PKS 

 
 
Místo :  salonek restaurace Meteor 
Datum :  8. 11. 2011 
Hodina: 18:00 

1. Předseda VV PKS P. Firek přivítal všechny přítomné a v krátkém vystoupení podal 
informace k: 

• rozpadu ČSTV a důsledcích tohoto rozpadu pro PKS 
• o finančních požadavcích PTU na členy pro r. 2012 a z toho vyplývajících 

dopadech na PKS 

2. Provedeny volby do komisí: 

Mandátová: V. Šípek (KK Slavoj), J. Mansfeldová (PSK Union) 
Volební:  P. Strnad (DP Praha), J. Novotný (SK Meteor) 
Návrhová:  J. Ujhelyi (SC Radotín), V. Klička (AC Sparta)  

3. Účastníci byli seznámeni s programem jednání. Navržený program byl schválen. 

4. Předneseny jednotlivé zprávy: 

a. Zprávu o činnosti VV PKS za uplynulé období přednesl předseda PKS P. Firek. 
Zhodnotil a ocenil zejména sportovní činnost a výsledky pražských oddílů. 
Dlouhodobě se nedaří práce s mládeží. Poděkoval všem členům VV za práci 
odvedenou ve volebním období. 

b. Zprávu o hospodaření PKS přednesl hospodář J. Novák. Aktuálně je na účtu jen 
minimální rezerva. Je nutno počítat i v dalších letech se zvyšováním poplatků za 
startovné ve všech soutěžích. 

c. Zprávu STK o průběhu pražských soutěží přednesl předseda STK  
J. Pleticha. Ocenil zlepšení v dodržování pravidel a snížení počtu pokut. Přibývá 
však počet odložených utkání. Ocenil účast pražských oddílů v Divizi AS, 
společné soutěži PKS a SKKS. V oblasti společného řízení této soutěže došlo 
v některých sporných bodech k dohodě. Nedaří se dohoda na shodném zahájení 
soutěží a vypuštění reprezentačních přestávek. Předložil zástupcům oddílu návrh 
na zvážení počtu družstev v soutěžích a jejich snížení ze 16 na 12.  

d. Zprávu komise rozhodčích přednesl předseda komise rozhodčích L. Novák. Za 
uplynulé období relativně stagnuje počet rozhodčích, celkově byl však 
zaznamenán pokles aktivních rozhodčích. Ocenil práci všech aktivně zapojených 
rozhodčích. Vyzval oddíly k doplnění řad rozhodčích. 



 

e. Zprávu technické komise přednesl předseda komise P. Firek. Stav kuželen se za 
poslední roky zlepšil (Admira, Meteor, Zahradní město), přesto však stále celkově 
stále neodpovídá požadavkům na rozvoj tohoto sportu v Praze. 

f. Informaci o činnosti trenérsko-metodické komise přednesl V. Šípek. Ze strany 
oddílů není zájem o školení. V rámci PKS je možnost školení trenérů III. třídy. 

g. Zprávu o činnosti komise mediální přednesl předseda komise J. Ujhelyi. Kromě 
správy a provozu internetových stránek PKS, byl pravidelně vydáván zpravodaj 
VV PKS Kuželkář, součástí činnosti byla také správa e-mailové schránky PKS a 
komunikace s oddíly a ČKA. Poděkoval za spolupráci P. Váňovi a všem členům 
VV a PKS. 

5. Účastníci seznámeni s Volebním řádem do VV PKS. Provedeno doplnění kandidátky pro 
volby do VV PKS pro nadcházející volební období. 

6. Přestávka – občerstvení. 

7. Zprávu komise mandátové přednesl V. Šípek. Ze 20 pozvaných zástupců oddílů PKS 
bylo:  

• Přítomno:  13 
• Omluveno:  2 
• Nepřítomno:  5 

Přítomno 65% - Valná hromada byla usnášeníschopná 

8. Návrh na změnu Volebního řádu bod 1 – volby se provádí aklamací jednotlivých členů. 
Změna byla schválena většinou přítomných. 

9. Provedeny volby do VV PKS. Zvolení byli tito navržení zástupci: 

• Firek Petr (SK Meteor Praha) 
• Pleticha Jaroslav (KK Konstruktiva) 
• Novák Jan (DP Praha) 
• Novák Libor (SK Uhelné sklady Praha) 
• Šípek Václav (KK Slavoj Praha) 
• Zimáková Jarmila (Sokol Rudná) 
• Novotný Jiří (SK Meteor Praha) 

10. V rámci diskuze diskutován: 

• Návrh stanov PKS o.s. 

11. Návrh usnesení přednesl za návrhovou komisi J.Ujhelyi. Usnesení bylo účastníky jednání 
jednomyslně schváleno. 

12. Na závěr jednání poděkoval P. Firek všem za účast na jednání a popřál oddílům co 
nejvíce úspěchů při dalším rozvoji a zkvalitňování kuželkářského sportu v Praze. 

 

V Praze dne 8. 11. 2011   


